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ESCOLA DE L’ESTANY 

Dia: 15 de maig de 2020 

Hora: 18,00 hores 

Canal: Jitsi Meet 

Participants: 11 famílies i 10 mestres 

 

 

Ahir hi va haver la quarta trobada de l’escola amb totes les 
famílies. Estem molt satisfetes de la bona acollida d’aquestes 
trobades que creiem molt importants per mantenir el contacte 
amb tota la comunitat. 

Com cada divendres en Toni va fer una repassada a diferents 
temes d’actualitat de l’escola. Va començar recordant el tema de 
les preinscripcions i continuïtat de les alumnes a l’escola. Així va 
dir que només falta que facin la preinscripció les alumnes noves 
al centre (P3 o altres grups) i els que ja hi són no fa falta que 
facin res. 
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A continuació es va recordar que aquesta setmana no hi haurà 
Padlet nou, sinó que es seguirà amb el de la setmana passada 
que ja va ser pensat per fer-lo amb 15 dies. 

Una mare va comentar que està molt contenta de com hem  anat 
afinant amb els Padlets i ens felicita. Té un dubte sobre el retorn 
cap a les mestres. Si és millor fer un retorn general o escalonat.  

Les mestres li van contestar que ja els hi va bé com ho fan de 
manera escalonada. 

Tot seguit es comentar com s’ha fet el vídeo de La nostar ZER i 
que els mestres ens ho hem passat bé i estem fent molta pinya 
entre nosaltres. També agraïm la col·laboració de la Judith Folch 
per haver creat la cançó i en Dani Bolsa per haver-ho dinamitzat. 

També es va recordar l’activitat de grans de L’hort d’en Guillem 
que ara ja s’ha extrapolat a L’hort d’en Joaquín, ja que ha 
adaptat un terreny seu per fer hort a aquells nens i nenes que no 
tenen espai a casa seva. En Gil i en Pol ja ho estan fent. 

S’anima a mitjans i petits que si ho volen fer es poden posar en 
contacte amb l’escola o amb en Joaquin. 

També s’informa que dijous van fer un reportatge sobre aquesta 
proposta a iCat FM.  

També es va explicar que el llibre confinat va circulant per les 
cases del poble i que no pateixi cap família que arribarà a tot 
arreu. 

Finalment es va anunciar que ja està preparat el casal d’estiu de 
l’escola. El portaran la Mireia i l’Aida. S’explica que es farà 
depenent les ordres del Departament de sanitat.  

Es va comentar que en un principi està pensat per criatures d’1 a 
8 anys, però s’ha de veure les preinscripcions i si hi haguessin 
més nens i nenes ens podríem plantejar una tercera educadora.  
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En Toni va demanar l’opinió de les famílies sobre què en pensen 
de la normativa, sobretot de mantenir la distància entre nens i 
nenes.  

Una mare va comentar que si les mesures són molt estrictes el 
retorn a l’escola  es plantejaran no portar els seus fills al 
setembre.  

Ella pateix que visquin amb nervis, ansietat o por per la distància 
social que es demani mantenir. 

Una altra mare expressa de manera similar que tot és tan greu 
que ho viu amb neguit si els nens i nenes han de mantenir 
aquesta distància i no es veu capaç de portar-los tampoc.  

Una altra mare planteja que també s’ha de tenir en compte la 
conciliació familiar i que hi haurà gent que sí o sí haurà d’anar a 
treballar i deixar els fills a l’escola.  

En Toni agraeix tots els comentaris i explica que tot i no haver-ne 
parlat massa amb tot l’equip de l’escola sí que tenim clar que 
serà molt difícil mantenir una distància entre nens i nenes i que 
l’escola que nosaltres visionem no s’entén amb barreres com les 
que es plantegen. Demana que quan sigui el moment fer una 
reunió de la comunitat i consensuar totes les postures i buscar 
un equilibri sempre pensant amb les criatures.  

Segurament que si es fa el casal d’estiu serà un moment per 
posar en pràctica tots aquests aspectes. També s’ha de pensar en 
una escola inclusiva amb totes les particularitats dels infants que 
hi ha a l’escola.  

Ens despedim una vegada més fins el divendres que ve.  

 


